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Abstract (en)
The tool has an energy recuperation device (100) for converting kinetic energy produced during movement of the tool into electrical energy, where
the tool is designed as a transmission such that a transmission unit executes the movement of the tool based on portion of dead weight force and
weight of load. The device has a generator (110) and a cable winch (120) with a cable (130). The generator is mechanically coupled to the cable
winch such that rotational energy produced by the cable is converted into the electrical energy by the generator. An independent claim is also
included for a method for operating a lifting tool.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Hebezeug sowie ein Verfahren zum Betreiben des Hebezeuges, welches als ein Getriebe derart eingerichtet
ist, dass wenigstens ein Getriebeglied bei am Hebezeug anhängender Last (6) aufgrund zumindest eines Anteils der Eigengewichtskraft und der
Gewichtskraft der Last eine Bewegung ausführt, wobei das Hebezeug eine Einrichtung zur Energierekuperation (110;120+130) aufweist, mit der die
bei der Bewegung anfallende kinetische Energie in elektrische Energie umgewandelt wird.
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